

Virtual French Language Café: A place to converse in the language we teach



PRESENTED BY
MaryLou Gammans



SERIES SESSIONS

Date	Time
December 07, 2021	3:45 PM - 4:45 PM
January 18, 2022	3:45 PM - 4:45 PM
February 01, 2022	3:45 PM - 4:45 PM
March 01, 2022	3:45 PM - 4:45 PM
April 05, 2022	3:45 PM - 4:45 PM
May 03, 2022	3:45 PM - 4:45 PM



LOCATION
Virtual - Online

Program

This session is directed at French Language teachers who would like to practice and improve their French Language skills.

Please join us for an informal gathering of educators who love to teach in the French language! Bring your coffee or tea to the zoom room so that we can meet as a community, practice our oral language skills, create connections with other educators, and revel in this unique culture. The format is informal, and the experiences will be generated by the groups. No matter your level, there is a place for you. Our initial gathering will be all together, and either stay that way, or be divided up into two groups to encourage participation and comfort. You could naturally move groups at any time.

Please be advised that sessions in this series will be live events and these sessions will not be recorded

We hope to see you on December 7th 3:45-4:45 for our inaugural French Language Café!

FEE

\$0.00

QUESTIONS?

Contact Us:

nrlc@arpdc.ab.ca

780-882-7988

REGISTER ONLINE

Visit our website to register:

nrlc.net

Veuillez nous joindre pour un rassemblement informel d'éducateurs qui aiment enseigner la langue française ! Apportez votre café ou thé dans la salle zoom pour que nous puissions nous rencontrer en tant que communauté, pratiquer nos compétences linguistiques orales, créer des liens avec d'autres éducateurs et nous réjouir de cette culture unique. Le format est informel, et les expériences seront générées par les groupes. Quel que soit votre niveau, il y a une place pour vous. Notre premier rassemblement se fera tous ensemble, et pourra rester ainsi, ou être divisé en deux groupes pour encourager la participation et le confort. Vous pourrez naturellement changer de groupe à tout moment.

Nous espérons vous voir le 7 décembre de 15h45 à 16h45 pour notre premier Café de la langue française !

Presenters

MaryLou Gammans

Marylou Gammans is an educational consultant and accredited teacher in Alberta. She is a certified presenter and trainer in Concept-Based Curriculum and Instruction (CBCI) after studying with Drs H. Lynn Erickson and Lois A. Lanning. She facilitates professional learning and works with a variety of districts in French and English. Marylou is also certified in Intensive French (NLA), a neurolinguistic approach that promotes learning a second language. She is a huge proponent of oral language in L2 acquisition. Her workshops blend elements of drama into topic areas allowing for the development of authentic links, and for them to become connected to the curriculum and daily life. Whether it's breaking down ideas of teaching according to concepts, learning a second language, exploring the Science of Reading, or guiding relationships, Marylou has always used a combination of unique strategies to help people build significant connections in their world.

Marylou Gammans est conseillère pédagogique et enseignante en Alberta. Elle est une présentatrice et une formatrice certifiée en Concept-Based Curriculum and Instruction (CBCI) après avoir étudié avec les docteurs H. Lynn Erickson et Lois A. Lanning. Elle facilite l'apprentissage professionnel et travaille avec une variété de districts en français et en anglais. Marylou est également certifiée en français intensif (ANL), une approche neurolinguistique qui favorise l'apprentissage d'une deuxième langue. Elle est une grande partisane de la langue orale dans l'acquisition d'une L2. Ses ateliers intègrent des éléments de théâtre dans les thèmes abordés, ce qui permet de développer des liens authentiques et de les relier au programme scolaire et à la vie quotidienne. Qu'il s'agisse de décomposer les idées d'enseignement en fonction des concepts, d'apprendre une deuxième langue, d'explorer la science de la lecture ou de guider les relations, Marylou a toujours utilisé une combinaison de stratégies uniques pour aider les gens à établir des liens significatifs dans leur monde.

Registration Notes

Please be advised that sessions in this series will be live events and these sessions will not be recorded

